

# REGISTER FOR KINDERGARTEN TODAY! FAMILY ENGAGEMENT

The Oregon Department of Education (ODE) is collaborating with partners across the state to broadcast the importance of early registration for kindergarten families. To support these efforts, ODE has created a [Register for Kindergarten Today! toolkit](#) with print-ready banners, yard signs, stickers, and flyers translated into the eight supported languages.

**These materials supplement conversations with families about early registration during the pre-kindergarten year.** Below are talking points to share with families:

**When families register for school in the spring, they have opportunities to connect with their school community and:**

- share information about their child before the first day of school
- participate in summer transitioning into kindergarten programs
- sign-up for school meals, bus transportation, and before and after-school programs
- meet other families during school events and start the year off right!

## How to register for kindergarten:

Children are eligible for kindergarten if turning five years old on or before September 1st. Registration opens in the spring; the specific date varies, so please check with the school's front office staff. Here are the steps:

- STEP 1: Call the school** for the best date and time to pick up a registration packet and if online registration is available. If needed, the family may be able to request an interpreter when picking up the registration packet. Keep in mind that the registration start dates for districts are different across Oregon.
- STEP 2: To complete the registration process,** families will be asked to share proof of the child's age (such as a birth certificate), proof of address (such as a utility bill), and immunization records. It is ideal to bring these documents to the school when picking up the registration packet.
- STEP 3: Ask the front office staff about kindergarten orientation dates** and school tours, summer programs, and school and district resources.

Finally, to align with ODE's Equity Stance, it is essential to prioritize outreach efforts to families who have been historically underserved by the K-12 system.



*Register for  
Kindergarten  
Today! toolkit*



OREGON  
DEPARTMENT OF  
EDUCATION

*Oregon achieves . . . together!*

Thank you for helping families register for kindergarten!

# سجل للالتحاق بمرحلة رياض الأطفال اليوم! مشاركة الأسرة

تتعاون إدارة التعليم في ولاية أوريغون (ODE) مع الشركاء في جميع أنحاء الولاية لنشر أهمية التسجيل المبكر للأسر التي لها أطفال في سن رياض الأطفال. لدعم هذه الجهود، أنشأت ODE [سجل للالتحاق بمرحلة رياض الأطفال اليوم!](#) مجموعة أدوات تحتوي على لافتات جاهزة للطباعة ولافتات لتعليقها في الساحات وملصقات ونشرات إعلانية مترجمة إلى اللغات الثماني المدعومة. تكمل هذه المواد المحادثات مع الأسر حول التسجيل المبكر خلال سنة ما قبل مرحلة رياض الأطفال. فيما يلي نقاط الحديث لمشاركتها مع الأسر:

عندما تقوم الأسر بالتسجيل للالتحاق بالمدرسة في فصل الربيع، تتاح لهم المزيد من الفرص للتواصل مع مجتمعهم المدرسي و:

- تبادل المعلومات حول طفلهم قبل اليوم الأول بالمدرسة
- المشاركة في الانتقال الصيفي إلى برامج مرحلة رياض الأطفال
- الاشتراك في الوجبات المدرسية، والانتقال بالحافلات، وبرامج ما قبل المدرسة وبعدها
- مقابلة أسر أخرى خلال الفعاليات المدرسية وبدء العام بشكل صحيح!

## كيفية التسجيل للالتحاق بمرحلة رياض الأطفال:

يكون الأطفال مؤهلين للالتحاق بمرحلة رياض الأطفال إذا بلغوا سن الخامسة في الأول من سبتمبر أو قبله. يُفتح باب التسجيل في الربيع؛ ويختلف التاريخ المحدد، لذا يرجى مراجعة موظفي مكتب الاستقبال بالمدرسة. فيما يلي الخطوات:

- **الخطوة 1:** اتصل بالمدرسة لمعرفة أفضل تاريخ ووقت لاستلام حزمة التسجيل وما إذا كان التسجيل عبر الإنترنت متاحًا. إذا لزم الأمر، قد يكون بإمكان الأسرة طلب مترجم فوري عند استلام حزمة التسجيل. ضع في اعتبارك أن تواريخ بدء التسجيل للمقاطعات تختلف في أنحاء ولاية أوريغون.
- **الخطوة 2:** لإتمام عملية التسجيل، س يُطلب من الأسر مشاركة إثبات لعمر الطفل (مثل شهادة الميلاد)، وإثبات للعنوان (مثل فاتورة مرافق)، وسجلات التحصين. الأفضل إحضار هذه الوثائق إلى المدرسة عند استلام حزمة التسجيل.
- **الخطوة 3:** اسأل موظفي مكتب الاستقبال عن تواريخ التوجيه الخاصة بمرحلة رياض الأطفال والجولات المدرسية والبرامج الصيفية وموارد المدرسة والمنطقة.

أخيرًا، للتوافق مع موقف الإنصاف الخاص بـ ODE، من الضروري إعطاء الأولوية لجهود التوعية للأسر التي عانت تاريخيًا من نقص خدمات النظام المدرسي من مرحلة رياض الأطفال وحتى الصف الثاني عشر.



سجل للالتحاق  
بمرحلة رياض  
الأطفال اليوم!



OREGON  
DEPARTMENT OF  
EDUCATION

Oregon achieves... together!

شكرًا لكم على مساعدة الأسر على التسجيل للالتحاق بمرحلة رياض الأطفال!